



## *Cocooning at 35,000 ft.*

Air Canada's Executive First<sup>®</sup> gives you more personal space than the business class on any other airline from Canada. Space to stretch out, work, think, rest. With up to 60" seat pitch, electronically controlled legrest and lumbar support, award-winning personal entertainment system, in-flight phone at every seat, and many more amenities.

All first class comforts for the price of business class. So it's not surprising that the 1996 World Business Class Survey selected Air Canada as **THE BEST LONG-HAUL BUSINESS CLASS CARRIER IN THE AMERICAS.**

Air Canada's Executive First.

You'll emerge refreshed.

**AIR CANADA**   
**EXECUTIVE FIRST<sup>®</sup>**

## *Cocooning à 35 000 pieds*

Le service Super Affaires<sup>MC</sup> d'Air Canada vous fait profiter d'un monde d'espace jusqu'ici inégalé par les classes affaires des autres compagnies aériennes au Canada. Un fauteuil avec une projection allant jusqu'à 60 pouces, un repose-pied et un support lombaire à réglage électronique, un système personnel de divertissement primé, un téléphone à chaque fauteuil et plusieurs autres commodités vous donneront l'impression de voyager en première classe au prix de la classe affaires. Il n'est donc pas étonnant que lors du *1996 World Business Class Survey*, Air Canada remporta le titre de **MEILLEURE CLASSE AFFAIRES POUR LES SERVICES LONG-COURRIERS, SUR TOUT LE CONTINENT AMÉRICAIN.** Le service Super Affaires d'Air Canada, un nid bien douillet pour bien voyager.

**AIR CANADA**   
**SUPER AFFAIRES<sup>™</sup>**